
 
 
  
Haarlem, 14 juni 2017. 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouder van de gemeente Haarlem, en 
De leden van de raad van de gemeente Haarlem. 
 
Onderwerp: van het kastje naar de muur. 
 
Geacht College en leden van de raad, 
 
Als gewoon burger van de gemeente Haarlem richt ik deze brief aan U. omreden dat ik er van uit ga 
dat U in uw beleid gebruik maakt van adequate beslissingen en deze to he point zijn. 
Waar gaat het over: 
 
In de Mentawistraat staan bomen. De boom (cq. wortels) voor mijn huis ……. begon een aantal jaren 
geleden de erfafscheiding/hekwerk omhoog te drukken. 
Ik kwam in actie en belde de gemeente, (begin november 2014) nu dat hebbenwe geweten. 
De gemeente Haarlem heeft duizenden bomen staan, dus in de loop der jaren weet men precies 
welke actie ondernomen moet worden. Dat blijkt niet zo te zijn. 
In plaats van 1 afdeling zijn wij door vele afdelingen benaderd, zoals ………………………. nog tien 
tallen personen via de telefoon. 
 
Uiteindelijk is de boom gekapt en de herplant zou plaats vinden in maart 2017 
Dan moeten toch eerst de resten van de boomstronk verwijderd worden en natuurlijk de wortels. 
 
De boomstronk staat er nog, maar na een paar telefoontjes werd ons gezegd dat wij nog niet aan de 
beurt waren. Ten einde raad hebben wij gemeld dat er al mensen over de omhoog geschoven 
stoeptegels waren gevallen. Nu dat hielp, een paar dagen later kwam er een ploeg; de tegels werden 
verwijderd en de boomwortels tot de erfafscheiding werden weggehaald, grond er over en de tegels 
werden weer neer gelegd. Voor ons een belangrijke vraag: waarom wordt de rest van de wortels niet 
weggehaald. Daar hadden ze geen opdracht voorzeiden ze.  
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VERZOEK: 
 

Gelet op het voorgaande ga ik er van uit dat uw inbreng/management op korte termijn in staat is om 
de boomstronk en wortels te verwijderen tot onder het perceel en de schade te herstellen van de 
erfafscheiding/hekwerk. 
 
Mocht de organisatie dit herstel (aan erfafscheiding/hekwerkjniet te kunnen uitvoeren, dan zijn wij 
bereid dit in eigenbeheer te doen. Wij verwachten dan wel een tegemoetkoming van €750,00 van U. 
Nogmaals wij hopen dat e.a. snel opgelost gaat worden. 
 
Hoogachtend, 
M.D. Straasheijm . A. van de Ploeg. 
 
Bijlage: 
 
Toedracht situatie. (in niet geanonimiseerde versie foto’s aanwezig, raadsleden kunnen hiervoor 
inloggen) 
i — 


